
Lijst van vragen – totaal

1
Hoeveel geld is er in 2008 extra naar de Jeugd-GGZ gegaan en hoe is dit
besteed? Kunt u dit specificeren?

2
Naar welk beleid wordt er op pagina 5 -mbt de LVG-jeugd- verwezen?
Welke veranderingen zijn er onder verantwoordelijkheid van de minister
voor Jeugd en Gezin tot stand gekomen? Welke doelen heeft de minister
m.b.t. de LVG-jongeren zich de komende periode gesteld?

3
De minister schrijft veel gezinnen er met het kindgebonden budget
honderden euro’s per jaar op vooruit gaan. Zijn er gezinnen die er naar
verwachting op achteruit gaan?

4
Waarom geeft het kabinet aan dat er vermoedelijk 100 000 gezinnen zijn
die niet in aanmerking kwamen voor kindertoeslag in 2008, maar wel voor
het kindgebonden budget? Waar is dit op gebaseerd?

5
Kan de minister aangeven waar de gemeenten gelden die zij ontvangen
om te voorkomen dat kinderen «niet mee kunnen doen» aan mogen
besteden?

6
Wat zijn de effecten geweest van de éénmalige € 50 miljoen in 2008 van
het amendement Tang/Spekman (31 474 XV, nr. 10)?

7
De minister schrijft bijna een pagina lang over maatregelen voor het
combineren van werk en gezin, maar dit zijn voornamelijk voornemens.
Wat is er in 2008 concreet gebeurd?

8
Hoeveel zelfstandig werkende vrouwen hebben in 2008 (vanaf 1 juni)
gebruik gemaakt van zwangerschaps- en bevallingsuitkering voor een
periode van 16 weken en hoeveel geld is hiermee gemoeid?

9
Hoeveel gezinnen maken gebruik van de algemene heffingskorting?

10
Wat kan er, naast de conferentie over het concept «werkende gezinnen»
nog meer van het kabinet worden verwacht om werkgevers te stimuleren
een betere balans tussen gezin en werk mogelijk te maken?

11
Wordt het vrijwillig aanbod op het terrein van conflicthantering al
ontwikkeld?

12
Kunt u per provincie aangeven hoeveel plaatsen er beschikbaar zijn voor
het uitvoeren van een begeleide omgangsregeling? Kunt u per provincie
aangeven hoe groot de vraag is? Welke inspanningen heeft u gepleegd
om het aantal plaatsen waar een begeleide omgangsregeling uitgevoerd
kan worden te vergroten en welke resultaten heeft u geboekt?
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13
Kunt u aangeven hoe de samenwerking tussen instanties geregeld is op
het gebied van signalering, voorkomen en aanpak van eventuele
problemen in de gezondheid en ontwikkeling, in het geval dat één of
beide ouders van een kind in detentie of een ggz-instelling zit?

14
Wat is het effect van de omslag naar preventie, zijn er indicatoren
waarmee meetbaar een aantoonbaar is dat er beter geïnformeerd en
geadviseerd wordt aan ouders en kinderen, naast de in dit verslag
genoemde kengetallen?

15
Steeds meer kinderen hebben meervoudige problemen. Kunt u aangeven
op welke manier de samenwerking in de zorg voor jeugd tussen de
disciplines ggz, verlaving, lvg en reguliere jeugdzorg wordt gestimuleerd
en geborgd?

16
Hoeveel kinderen met meervoudige problematiek kunnen inmiddels
terecht bij een instelling die zich richt op meerdere problemen tegelijk,
waarbij er gezinsgericht/ systeemgericht wordt gewerkt?

17
Hoeveel Centra voor Jeugd en Gezin zijn er op dit moment al gerealiseerd
en hoeveel zijn er in ontwikkeling?

18
Denkt de minister dat het realistisch is dat er in 2009 inderdaad 125
gemeenten met een Centrum voor Jeugd en Gezin zijn, zeker gezien de
early movers?

19
De minister schrijft dat voor de totstandkoming van de Centra voor Jeugd
en Gezin vanaf 2008 extra middelen beschikbaar zijn. Er komt € 100
miljoen via het accres van het Gemeentefonds beschikbaar. Het geld is
niet geoormerkt, maar in het Bestuursakkoord tussen Rijk en VNG is
afgesproken dat deze middelen een belangrijke bijdrage leveren aan de
ontwikkeling van de Centra voor Jeugd en Gezin. Kan de minister inzicht
geven in de vraag welk percentage van dit bedrag gemeenten daadwer-
kelijk aan de ontwikkeling van een Centra voor Jeugd en Gezin besteed
hebben?

20
Welke kosten zijn er in 2008 gemaakt voor het invoeren van het elektro-
nisch kinddossier? Loopt de invoering op schema?

21
Denkt het kabinet dat het realistisch is dat de ZAT-teams in 2011 landelijk
dekkend zijn?

22
De minister schrijft dat het ZAT-steunpunt in 2009 is geopend, wat is er
concreet in 2008 gebeurd?

23
Wat is er concreet gebeurd met het Elektronisch Kind Dossier in 2008? De
minister geeft aan dat er geen centraal systeem komt en dat alles lokaal
moet gebeuren, maar geeft geen prestatie-indicatoren en geeft niet aan
hoe de privacy geregeld is? Hoe is dit in 2008 opgepakt?
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24
Welke ontwikkelingen zijn er geweest omtrent de Verwijsindex in 2008?

25
Wat zijn tot nu toe de resultaten van de drie regionale uit het programma
Diversiteit in het Jeugdbeleid?

26
Vindt de minister dat allochtone meisjes apart moeten sporten, als gevolg
van?

27
Is de geëvalueerd en zo ja, wat zijn de resultaten hiervan?

28
Waneer komt de nota over jeugdcultuur naar de Kamer?

29
Hoe worden ouders aangesproken op hun verantwoordelijkheid om hun
kinderen gezonder te laten opgroeien en hoe gaat u ouders hierbij
helpen?

30
Hoe is de stand van zaken voor wat betreft de behandeling van verslaafde
jongeren, hoeveel bedden in de jeugdverslavingszorg en jeugddetox zijn
er inmiddels,van de extra 300 toegezegde plekken, in gebruik?

31
Wat zijn de meetbare resultaten van het programma «Gezonde School en
Genotsmiddelen»?

32
Werkt de minister met het vrijwilligersbeleid samen met het ministerie
van VWS, waar ook initiatieven bestaan?

33
Wat is er in 2008 gebeurd om het overmatig drankgebruik onder jongeren
aan te pakken?

34
Wat hebben de in de begroting aangekondigde preventieprogramma’s
voor informatie over de risico’s van genotmiddelen gekost en wat zijn de
resultaten tot nu toe?

35
Welke initiatieven en welk beleid zijn gewijzigd op basis van de Landelijke
Jeugdmonitor, wat volgens de minister op basis van de informatie
mogelijk is?

36
Hebben de focus van de minister op de aanpak van kindermishandeling
en de publiekscampagne over het herkennen van kindermishandeling
geleid tot meer gevallen van kindermishandeling die aan het licht
gekomen zijn?

37
Hoe komt het dat de gerealiseerde groei (1%) van het aantal onderzoeken
in 2008 bij het AMK substantieel lager is uitgevallen dan de te verwachte
groei (22%)? Zijn de AMK’s in 2008 gefinancierd op de te verwachte groei?
Zo ja, hoe verhouden deze extra middelen zich tot de afname van het
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aantal wachtenden bij het AMK? Kun u naast een totaal oordeel ook een
oordeel per provincie geven?

38
Wanneer wordt de Kamer op de hoogte gesteld van de uitkomst van de
gesprekken met de provincies over het grote verschil tussen de verwachte
en de gerealiseerde groei van het aantal onderzoeken bij de AMK’s?

39
Waarom zijn er geen prestatie-indicatoren voor het terugdringen van
kindermishandeling, behalve het schriftelijk bevestigen van de
commitment? Is het niet logischer om bijvoorbeeld te stellen dat in 2011
kindermishandeling met de helft is teruggebracht?

40
De beoogde doelen van kabinetsdoelstelling 32 zijn in de begroting 2008
niet terug te vinden. Zijn deze doelen later toegevoegd en hoe is dat dan
te controleren?

41
Doelstelling voor 2008 was dat de wachttijden voor jeugdzorg 100% < dan
9 weken moesten zijn. Stand per 1 januari 2009 bedraagt 5510
wachtenden langer dan 9 weken.
Jaarverslag 2008: staat als doelstelling reductie wachtlijsten met 25 % . Dit
is een grote wijziging van de doelstelling. Wat is er met al dat geld
gebeurt, dat is geïnvesteerd om de wachtlijsten terug te dringen en
waarom wordt de realiteit verdraaid?

42
De minister beschrijft het project in het kader van het programma Beter
Beschermd dat als doel heeft het traject tussen de eerste melding van
kindermishandeling tot de uitspraak van de rechter sneller te laten
verlopen. In 2008 is gestart met het casusoverleg bescherming. Kan de
minister aangeven in hoeveel regio’s hier inmiddels mee gewerkt wordt
en in hoeveel nog niet?

43
Waarom is het kabinet ervan overtuigd dat zij op koers liggen als het gaat
om het wegwerken van de wachtlijsten gezien het feit dat de wachtlijsten
maar minimaal afnemen en de wachtlijsten bij het AMK enkel nog maar
toenemen?

44
Heeft de minister bij de doelstelling om de wachtlijsten voor 2010 weg te
werken rekening gehouden met de gevolgen van nieuw beleid gericht op
meer preventie en vroegsignalering op de wachtlijsten in de jeugdzorg
zoals bijvoorbeeld de Verwijsindex Risicojongeren, de meldcode
kindermishandeling , de Zorg Advies Teams en de nieuwe Centra voor
Jeugd en Gezin? Zo ja, hoe groot is de verwachte groei? Zo nee, waarom
niet?

45
Wat zijn de wachtlijstcijfers van de Jeugd GGZ in 2008 en 2009?

46
Is de minister bereid het project «Versnelling in de jeugd-GGZ», dat in
2008 van start is gegaan en tot goede resultaten heeft geleid, meer in te
gaan zetten in de Jeugd-GGZ en de jeugdzorg?
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47
Wat zijn de ervaringen met het digitaal voorzieningensysteem dat in 2008
is geïntroduceerd met betrekking tot de kinderbescherming?

48
Op welke manier wordt er op de campussen gewerkt aan het doel
jongeren perspectief te bieden op de arbeidsmarkt? Hoe ziet de integrale
aanpak er uit?

49
De minister geeft aan dat er vanaf 1 januari 2008 twaalf voorzieningen
voor gesloten jeugdzorg zijn. Ook geeft hij aan dat er in 2007 is besloten
om in totaal 1374 plaatsen binnen de gesloten jeugdzorg te realiseren.
Kan de minister aangeven wanneer de 1374 plekken in de gesloten
jeugdzorg volledig gerealiseerd zijn en waar deze plekken dan nog bij
moeten komen?

50
Wanneer wordt de evaluatie van de Het Deltaplan Gezinsvoogdij naar de
Kamer gestuurd?

51
Wanneer komt het antwoord op de vragen van het lid Bouchibti (PvdA)
over de beschikking van de rechtbank Amsterdam inzake het (niet)
voortzetten van de plaatsing in gesloten jeugdzorg na het bereiken van de
meerderjarigheid? Wat is er de oorzaak van dat de antwoorden niet, zoals
aangekondigd in de mededeling van 24 maart 2009, omstreeks 1 april
naar de kamer zijn gestuurd?

52
Welk bedrag is er gemiddeld per kind per dag in de gesloten jeugdzorg
beschikbaar? Welk bedrag is er gemiddeld per kind per dag in de Justitiele
Jeugdinrichting beschikbaar?

53
Hoeveel jongeren zaten er in 2008 in een gesloten jeugdzorginstelling?
Hoeveel jongeren met een licht verstandelijke handicap zaten er in 2008 in
een gesloten jeugdzorginstelling? Hoeveel zwakbegaafde jongeren zaten
er in 2008 in een gesloten jeugdzorginstelling?

54
Hoeveel jongeren met verslavingsproblematiek zaten er in 2008 in een
gesloten jeugdzorginstelling?

55
Hoeveel jeugdpsychiaters werken er in gesloten jeugdzorginstellingen?
Hoeveel jeugdpsychiaters zijn er nodig in gesloten jeugdzorginstellingen?

56
Hoeveel kinderen staan er momenteel te wachten op een plek in de
gesloten jeugdzorg?

57
Waarom zijn er geen prestatie-indicatoren voor de jeugdbescherming,
bijvoorbeeld over de caseload?

58
Is er al meer duidelijkheid over de pilots omtrent de campussen, met
name omdat er een tweede pilot nodig is om te kijken of «de doelgroep
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beter aansluit bij de beleidsbeginselen»? Wat bedoelt de minister met
deze laatste zin?

59
Met welk percentage moet de regeldruk eind 2009 teruggedrongen zijn?

60
Kabinetsdoelstelling 50 komt niet specifiek in de begroting voor,wat
betreft de campussen, dus wat beoogd en gerealiseerd is, kan niet
gecontroleerd worden. Waar komen deze cijfers vandaan en wanneer zijn
deze doelen geformuleerd?

61
Beoogde reductie van criminaliteit van 25 % in 2010 was het doel. Wat zijn
de cijfers voor 2008?

62
Kan de minister aangeven wat hij doet en wat de sector doet om
medewerkers in de jeugdzorg voor langere tijd aan zich te binden?

63
Bij het kindgebonden budget is een kastekort van 80 miljoen ontstaan.
Kan de minister een verklaring geven voor de vraag wat de reden is dat de
uitgekeerde voorschotten door de belastingdienst zoveel hoger zijn dan
geraamd?

64
Hoeveel geld is er in totaal in 2008 naar de jeugdgezondheidszorg
gegaan? Kunt u deze bedragen specificeren?

65
Hoeveel is er in 2008 besteed aan ondersteunende en activerende
begeleiding, al dan niet in zorg in natura en persoonsgebonden budget?

66
Hoeveel geld is er in 2008 door de Bureaus Jeugdzorg in totaal uitgegeven
aan interim managers?

67
Hoeveel is in 2008 uitbetaald aan pleegzorgvergoedingen, en om hoeveel
pleeggezinnen ging het in totaal?

68
Wat is de oorzaak van de onderuitputting op de post campussen? Welke
activiteiten zijn doorgeschoven naar 2009? Kunt u per activiteit aangeven
waarom deze activiteit doorgeschoven is?
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